
 
 
Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 5. september 2024 
Mødet finder sted i tidsrummet kl. 18.00-20.00 i mødelokalet Akvariet. Der er mulighed for et stykke smørrebrød i 
Slottet (Forårs-SFO), kl. 17.30 

 
Afbud fra: Vivi, Linda 
Mødeansvarlig: EWL 
Mødested: Akvariet 
 

EWL – Eva Willaing Lock 
JH – Jesper Hansen 
LVH – Linda Vestergaard Hansen 
VDP – Vivi Dalsgaard Pedersen  
LBK - Line Bøtner Kristensen 
LBA - Louise Bregnehøj Andersen 

LC - Lisbeth Christiansen 
LB – Lars Buchardt 
BBC – Bo Bak Christiansen 
JJF – Johnnie Fischer 
CJ – Charlotte Jørgensen 
SE – Steffen Eriksen 

 

Pkt. Indhold Bilag Tidspunkt Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 
 

 18.00 EWL Godkendelse 

 Referatet fra 18. juni 2024 er godkendt og underskrevet af formanden EWL 
 

2.  Høringssvar til ændring af styrelsesvedtægt x 18.05 CJ, EWL Drøftelse af opmærksomheder 
til inspiration af formulering 

 Ændring af beslutningskompetence ift. skoleudsættelse 
JFF orienterer om nuværende samarbejde med lokalområdets børnehuse og naboskole. Dialogen med 
børnehusene er god, så han ser umiddelbart ikke nogen udfordring i at kompetencen til skoleudsættelse flyttes. 
Opmærksomheder som kan tages med i et høringssvar: 

- kan det være en agenda for både skole og børnehuse at holde på eleverne, og om denne agenda er 
belyst grundigt. 

 
Ønske om at sænke grænsen på Rosengårdskolen for optag af elever bosat uden for 
skoledistriktet. Forvaltningen foreslår, at grænsen sættes til 20 elever, gældende for en 
periode på 3 år. 
Opmærksomheder: 

- Det er en prøveperiode 
- Positiv indstilling til at understøtte skolen som distriktsskole 

 
CJ laver et udkast på høringssvar ift. ændringen i skoleudsættelse. Ift. Rosengårdsskolen laves der ikke et 
høringssvar. 
 

3. Indhold til årshjulet for 
skolebestyrelsesarbejdet 24/25 

x 18.20 CJ, EWL  

 Fra forældrerepræsentanterne er der forslag om følgende punkter til årshjul: 
- Kommunikation fra skolen 

(Årshjul på hjemmeside bør opdateres?) 
- Meddelelsesbogen 
- Skolehjemarbejde/samtaler 
- Trafik 
- Nyhedsbrev 
- Princip for skolerejser 
- Elevråd 
- Tilsyn (musikundervisning, brug af IT, legeområde/udearealer, affaldssortering, trivselsundersøgelse))  

 
Ønske om mere tid til ad hoc-emner i løbet af året, og fokus på at komme mere i dybden med punkter. 
 
Kan der være et fast punkt, der hedder: ”Henvendelser fra skolens øvrige forældre,” såfremt henvendelserne er 
repræsentative. 



 
Følgende emner prioriteres i årshjulet: 

- Skolehjemsamtaler- Meddelelsesbogen 
- Kommunikationsguide (Herunder skal det drøftes, hvilken afsmitning en ny kommunikationsguide, kan 

have på andre forhold 
- Princip for skolerejser (næsten færdig) 
- Kontaktforældre (løbende opfølgning) 
- Trafik (enkelt arrangement til vinter) (Lisbeth, Vivi og Eva er i udvalget) 
- Evaluering af nyhedsbrev (Line laver kommende nyhedsbrev – inden uge 42) 
- Tilsyn (musikundervisning, brug af IT, legeområde/udearealer, affaldssortering, trivselsundersøgelse – 

2 skal vælges ud) 
- Hvordan kan vi som bestyrelse støtte op om gode legefaciliteter 

CJ og EWL laver et udkast til en evt. skarpere prioritering. 
 
Note: CJ fortæller, at der er startet 2 nye elevråd op (0. til 6. klasse og 7. til 9. klasse). Det er forventningen, at 
der kommer 2 repræsentanter fra det store elevråd til kommende bestyrelsesmøde, og at de deltager 3-4 gange 
årligt. 
 

4. Evaluering af deltagelse til forældremøder, 
Formål opfyldt, logistik og 
deltagelsesmuligheder 

 18.50 EWL Anbefalinger til næste år 

 Generelt har der været en god oplevelse at besøge forældremøderne, relevante dagsordner med fin tilslutning. 
 
Bestyrelsen drøfter fordele og ulemper ved deltagelse på alle møder. Det kunne være en overvejelse ift. 
afdelingsskift at være fast med i 0., 1., 4, og 7. årgang. 
 
Opmærksomheder til anbefaling: 
Stort ønske om, at alle forældremøder afholdes som årgangsmøder. 
Ønske om at forældremøderne starter senere end 15.30. 
Ønske om at ledelsen er repræsenteret på forældremøderne. 
Ønske om at møderne er meldt ud i god tid. Gerne før sommerferien. 
Personalet skal huske at invitere skolebestyrelsen. 
 
Snakken kan fortsætte i skolehjem-princippet. 
 

5. Princip for skolerejser x 19.20 CJ Godkendelse 

 Udskydes til næste møde. 
 

6. Kontaktforældrestormøde d. 8. oktober 
Dagsorden, planlægningsudvalg 

x 19.45 CJ, JH Godkendelse af dagsorden. 
Aftaler om deltagere 

 JH og CJ har sendt brainstorm på indhold af mødet.  
CJ er ved at få overblik over, hvem der er kontaktforældre i de enkelte klasser. 
 
Nedsættelse af et planlægningsudvalg: CJ, JH, LBK 
Udvalget skal være medfacilitatorer også på dagen, og sikre opsamling på dagen. Deltagende 
bestyrelsesmedlemmer præsenteres på mødet, men indgår som kontaktforædre. 
 
Dato den 8. oktober kl. 19.00 meldes ud hurtigst muligt af CJ. Husk at melde noget ud om formålet. 
 

7. Evt.  19.55   

 1-2 stillingsopslag i Heldagsafdelingen til pædagog, Linda deltager i ansættelsessamtaler. 
 

 Kommende møder:  
Kontaktforældrestormøde tirsdag d. 8/10 
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 29/10 
 
Kommende emner:  
 

    
 

 


